

EN:

FOR IMMEDIATE RELEASE

Drettmann Yachts Delivers Azimut Grande 38m to delighted German Client

Bremen, 21.06.23 - Drettmann Yachts, a leading international yacht brokerage and consultancy, is thrilled to announce the successful completion and delivery of the highly anticipated Azimut Grande 38m to a valued German client. The completion of this prestigious project marks another milestone in Drettmann Yachts' legacy of exceptional craftsmanship and client satisfaction.

Overseeing the entire construction process, Drettmann Yachts ensured the highest standards of quality and attention to detail were met throughout the build of the Azimut Grande 38m. With their expert guidance and close collaboration with the client, the yacht was customized to meet the unique preferences and requirements of the discerning German owner.

The Azimut Grande 38m represents the pinnacle of luxury and elegance, boasting an impressive array of features and amenities. This magnificent vessel offers spacious living areas, meticulously designed interiors, and state-of-the-art technology, providing an unparalleled cruising experience.

"We are delighted to announce the successful delivery of the Azimut Grande 38m to our esteemed German client," said Albert Drettmann. "This project exemplifies our commitment to excellence and our dedication to fulfilling our clients' dreams. We are proud to have played a part in bringing our client's vision to life."

The completion of the Azimut Grande 38m is a testament to Drettmann Yachts' unrivaled expertise in the luxury yacht industry. With decades of experience and a profound understanding of the market, Drettmann Yachts has consistently delivered exceptional yachts and impeccable service to clients around the world.

The German client expressed their utmost satisfaction with the craftsmanship and personalized approach provided by Drettmann Yachts. They praised the company's professionalism and attention to detail, highlighting the seamless communication and flawless execution of their vision.

Drettmann Yachts looks forward to continuing their tradition of excellence and bringing unparalleled joy to their clients through their extensive range of yachting services. Their commitment to delivering unforgettable experiences on the water remains at the core of their philosophy.

We would like to thank Paul Grange of Marine Italia Ltd (Singapore) and the team at Azimut Shipyard in Viareggio (Italy) for the excellent and smooth cooperation.

For more information about Drettmann Yachts and their range of services, please visit www.drettmann.com or contact Albert Drettmann at ald@drettmann.com

About Drettmann Yachts:

Drettmann Yachts is a renowned international yacht brokerage and consultancy firm with a rich history of delivering exceptional yachts and services to clients worldwide. With a team of passionate professionals and a commitment to excellence, Drettmann Yachts offers a comprehensive range of yachting services, including sales, new construction supervision, yacht management, and charter. Known for their meticulous attention to detail and personalized approach, Drettmann Yachts continues to set new standards in the luxury yachting industry.

DE:

ZUR SOFORTIGEN FREIGABE

Drettmann Yachts liefert Azimut Grande 38m an zufriedenen deutschen Kunden aus

Bremen, 21.06.2023 - Drettmann Yachts, ein führendes internationales Yachtmakler- und Beratungsunternehmen, freut sich, die erfolgreiche Fertigstellung und Auslieferung der mit Spannung erwarteten Azimut Grande 38m an einen geschätzten deutschen Kunden bekannt zu geben. Die Fertigstellung dieses prestigeträchtigen Projekts markiert einen weiteren Meilenstein in Drettmann Yachts' Vermächtnis außergewöhnlicher Handwerkskunst und Kundenzufriedenheit.

Drettmann Yachts überwachte den gesamten Bauprozess und stellte sicher, dass während des Baus der Azimut Grande 38m die höchsten Qualitätsstandards und die Liebe zum Detail eingehalten wurden. Unter der fachkundigen Anleitung von Drettmann Yachts und in enger Zusammenarbeit mit dem Kunden wurde die Yacht an die individuellen Wünsche und Anforderungen des anspruchsvollen deutschen Eigners angepasst.

Die Azimut Grande 38m repräsentiert den Gipfel des Luxus und der Eleganz und verfügt über eine beeindruckende Anzahl von Merkmalen und Annehmlichkeiten. Dieses prächtige Schiff bietet geräumige Wohnbereiche, sorgfältig gestaltete Innenräume und modernste Technologie, die ein unvergleichliches Kreuzfahrterlebnis ermöglichen.

"Wir freuen uns, die erfolgreiche Auslieferung der Azimut Grande 38m an unseren geschätzten deutschen Kunden bekannt zu geben", sagte Albert Drettmann. "Dieses Projekt ist ein Beispiel für unsere Verpflichtung zu Spitzenleistungen und unser Engagement, die Träume unserer Kunden zu erfüllen. Wir sind stolz darauf, einen Teil dazu beigetragen zu haben, die Vision unseres Kunden zu verwirklichen."

Die Fertigstellung der Azimut Grande 38m ist ein Beweis für die unübertroffene Expertise von Drettmann Yachts in der Luxusyachtbranche. Mit jahrzehntelanger Erfahrung und einem tiefgreifenden Verständnis des Marktes hat Drettmann Yachts immer wieder außergewöhnliche Yachten und einen tadellosen Service an Kunden in aller Welt geliefert.

Der deutsche Kunde äußerte sich äußerst zufrieden mit der Handwerkskunst und der persönlichen Betreuung durch Drettmann Yachts. Er lobte die Professionalität des Unternehmens und die Liebe zum Detail und hob die nahtlose Kommunikation und die einwandfreie Ausführung seiner Vision hervor.

Drettmann Yachts freut sich darauf, seine Tradition der Exzellenz fortzusetzen und seinen Kunden durch sein umfangreiches Angebot an Yachtdienstleistungen eine unvergleichliche Freude zu bereiten. Die Verpflichtung, unvergessliche Erlebnisse auf dem Wasser zu bieten, bleibt der Kern ihrer Philosophie.

Wir danken Paul Grange von Marine Italia Ltd. (Singapore) und dem Team der Azimut Werft in Viareggio (Italien) für die hervorragende und reibungslose Zusammenarbeit.

Für weitere Informationen über Drettmann Yachts und ihr Dienstleistungsangebot besuchen Sie bitte www.drettmann.com oder kontaktieren Sie Albert Drettmann unter ald@drettmann.com.

Über Drettmann Yachts:

Drettmann Yachts ist ein renommiertes, internationales Yachtmakler- und Beratungsunternehmen, das seit vielen Jahren außergewöhnliche Yachten und Dienstleistungen für Kunden auf der ganzen Welt anbietet. Mit einem Team von leidenschaftlichen Fachleuten und einer Verpflichtung zu Spitzenleistungen bietet Drettmann Yachts ein umfassendes Angebot an Yachtdienstleistungen, einschließlich Verkauf,

Neubauüberwachung, Yachtmanagement und Charter. Drettmann Yachts ist bekannt für seine Liebe zum Detail und seine persönliche Betreuung und setzt damit immer wieder neue Maßstäbe in der Luxusyachtbranche.